
 

 

 

 

 

 

Informatieronde Rapport Rekenkamer Geusseltbad 
 
Besluitenlijst 
 
Onderwerp  Rapport Rekenkamer Maastricht: Wat kost een nieuw zwembad? 

Datum Behandeling  28 augustus 2018 

Portefeuillehouder  Wethouder Jongen 

Aanwezig  22 bezoekers en ambtenaren 

Woordvoerders  Wijnands (D66), Betsch (PVV), Van Est (50PLUS), Boelen (SPM), Limpens (VVD), Brüll 
(CDA), Fokke (PvdA), Passenier (GroenLinks), Vrehen (SP), Nuyts (LPM), Lurvink 
(M:OED), Smeets (PVM). 

Voorzitter  John Steijns 

Secretaris  Maurice Cobben 

Samenvatting en 
afspraken  

Door de rekenkamerleden Janssen en Dreuw wordt een presentatie verzorgd over de 
uitgebrachte rapportage. Daarna worden door de fractievertegenwoordigers vragen 
gesteld en antwoorden gegeven. 
Geconcludeerd wordt dat in de loop van deze week een raadsvoorstel wordt 
gemaakt voor behandeling in de raadsronde van 11 september a.s. Dat raadsvoorstel 
zal twee beslispunten bevatten: 

1. Overnemen van de aanbevelingen van de Rekenkamer 
2. Opdracht aan het college om de aanbevelingen uit te werken en te 

implementeren en daarover te rapporteren aan de gemeenteraad. 
Na de politieke discussie in de raadsronde van 11 september a.s. is besluitvorming 
door de raad gepland in de raadsvergadering van 25 september a.s.  

Toezeggingen   

 

  



 

 

 

 

 

 

Rondebriefje 

 

Onderwerp Rapport Rekenkamer Maastricht: Wat kost een nieuw zwembad? 

Datum 28 augustus, 2018 

Portefeuillehouder Wethouder Jongen 

Programmanummer 7 Sport 

Behandelend ambtenaar MGA Cobben 
Telefoonnummer: 043-350 4313 
maurice.cobben@maastricht.nl 

Wat hebben we aan het einde 
van de bijeenkomst bereikt?  

De gemeenteraad is geïnformeerd door de Rekenkamer. De raad kan 
informatieve en technische vragen stellen aan leden van de 
Rekenkamer. 

Vorm bijeenkomst Informatiebijeenkomst  

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

De Raad 

Verloop voorgaande proces n.v.t. 

Inhoud  De Rekenkamer Maastricht heeft in 2017 onderzoek gedaan naar de 
besluitvorming en exploitatie van het in mei 2013 in gebruik genomen 
Geusseltbad. In de jaren daarna bleek de bouw van het zwembad ca. 8 
miljoen euro duurder te zijn geworden dan oorspronkelijk geraamd in 
2012. Ook moest de exploitatiebegroting in de afgelopen jaren 
meermalen worden opgehoogd. De hogere kosten en het 
exploitatietekort, en de vraag of de exploitatie voor de komende jaren 
wel goed is begroot, waren voor de Rekenkamer Maastricht aanleiding 
om in 2017 een onderzoek te starten. 

De resultaten liggen thans voor. 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Zich te informeren 

Worden er extra partijen 
uitgenodigd voor de stadsronde 

Nee. 

Vervolgtraject Conform de door de commissie B&V voorgestelde procedure 
behandeling rekenkamerrapporten zal ná de informatieronde een 
raadsvoorstel worden gemaakt dat beoogt de aanbevelingen van de 
rekenkamer over te nemen. Dat raadsvoorstel is tijdig beschikbaar voor 
de raadsronde van 11 september a.s. 

Besluitvorming daarover is voorzien in de raadsvergadering van 25 
september 2018 

 


